中國文化大學

CHINESE CULTURE UNIVERSITY

依本校學則規定,學分與時數說明如下:

In accordance with the Academic Regulations of CCU, the academic credits are awarded as follows:

- 一、 本校課程(體育及學士班一年級全民國防教育軍事訓練科目除外),原則以授課滿 18 小時為一學分。
- 1. In principle, one academic credit is awarded for completing 18 hours of lecture-based classes (Physical Education courses and the Military Training courses under the General National Defense Education program for first-year undergraduates are excluded).
- 二、 實習、術科或實驗課程(含語言實習)原則以授課滿 36 至 54 小時為一學分。
- 2. For practicum, skill-based, or laboratory courses (including language lab courses), one academic credit is awarded for completing 36 to 54 hours of classes.
 - 三、 各國及各校的學分計算標準可能不同,請依本說明自行換算。
- 3. Please note that credit calculation standards may vary from country to country, and from school to school. Students need to convert their credits according to CCU's regulations.

